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Revisionsberättelse    2024-05-04 
För Svenska Lapphundklubben 2023 
Organisations nr 816000-5545 
 
Vi har utfört en revision av årsredovisningen för Svenska Lapphundklubben för år 2023. Enligt vår 
uppfattning har årsredovisningen upprättats i enlighet med årsredovisningslagen och ger en i alla 
väsentliga avseenden rättvisande bild av Svenska Lapphundklubbens finansiella ställning per den 31 
december 2023 och av dess finansiella resultat för året enligt årsredovisningslagen. 

De finns dock några anmärkningar: 

• Styrelsen har inte kunnat visat upp när det blev ny firmatecknare hos deras bank, efter att 
revisor bett om detta. Enligt ett bifogat utdrag från Nordea i Visma (december 2023) så står 
det Mats Larsson namn på utdraget. 

• Efter information har Mats Larsson sköt Svenska Lapphundklubbens ekonomi och bokföring. 
Det går inte att finna något styrelseprotokoll från Svenska Lapphundklubben att de tagit in en 
adjungerande kassör. 

• Sammanställning av balans- och resultaträkning har inte skickats till revisorer, trots 
mailförfråga.   

• Det bör ske utbetalningar på medlemsavgifter till rasklubbarna under fasta angivna perioder, 
samt klubbarna ska få betalningsunderlag om vad utbetalningen avser. 

• Domarkonferensen som hölls i oktober 2022 redovisades inte till SKK, detta innebar att ingen 
ersättning betalades ut till specialklubben 2023. 

• Det är viktigt att året stängs i bokföringssystem efter att året är slut, detta är inte gjort. 
• Inventarielista ska finnas, den ska exempel innehålla antal rosett, pokal och priser. 

 

Utöver vår revision av årsredovisningen har vi även utfört en revision av styrelsens förvaltning för 
Svenska Lapphundklubben för år 2023. Enligt vår uppfattning finns det anmärkningar på styrelsen.  

• Enligt årsmöteshandlingarna har det förekommit 9 antal styrelsemöten inklusive 
konstituerande under verksamhetsåret. Det har endast skickats 3 protokoll till revisorerna. 
Enligt stadga §9 Ordinarie revisorer ska få protokoll från styrelsens sammanträden. 

• I protokollet för det konstituerandemötet går det även att finna ett styrelseprotokoll, dessa 
ska hållas isär. 

• December protokoll saknas. 
• Verksamhetsberättelse kom inte in i tid till revisorer, trots påminnelser (17 dagar för sent). 

Enligt stadga §9 Klubbens verksamhetsberättelse med balans- och resultaträkning 
överlämnas till revisorerna senast sex veckor före ordinarie fullmäktigemöte. 

• Verksamhetsberättelse ska endast innehålla det som skett under verksamhetsåret 
(kalenderår) 2023. 

• Verksamhetsplanen för 2023 var att ta fram en arbetsplan för avelskommittén, detta har inte 
gjorts enligt styrelseprotokoll. 

• Verksamhetsplanen för 2023 var att ta fram en arbetsplan för PR kommittén, detta har inte 
gjorts enligt styrelseprotokoll. 

• Det finns fortfarande två aktiva distrikt i Svenska Lapphundklubben, en i Södra och en i 
Mellan Svenska, dessa borde ha blivit avaktiverade 2016, detta borde SKK ha gjort. 
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• Revisorerna anser att all information som specialklubb önskar att få ut, bör läggas på 
hemsidan och inte bara på socialmedier. 

• Brister i transparensen som SLK utlovat saknas. Med transparens ska revisorer och 
medlemmar ha en inblick i beslut och process.  
 

Revisionsberättelsen för Svenska Lapphundklubben 2022 lyfte att klubben bör öka transparens av 
verksamheten, samt en väl fungerande hemsida, detta har inte skett under verksamhetsåret 2023. 
SM hade för få anmälda och flyttades fram 2022 till 2023, även under 2023 flyttades det fram till 
2024. 

Uttalanden  

Styrelsens för Svenska Lapphundklubben har enligt vår uppfattning inte uppfyllt det som åligger dem, 
trots påminnelse från tidigare revisionsberättelse. Enligt god revisionsanda ska man ha ett gott och 
berikat samarbete med klubben men när man som revisorer får fråga efter och inte får handlingar i 
tid så har man även skapat problem för medlemmarna att få en insyn i navet och beslutande delen av 
verksamheten. 

Därför föreslår vi att inte bevilja styrelse ansvarsfrihet för den tidrevisionen omfattar. 

 

 

 

 

Marie Bankhed   Liselott Forsberg Eriksson 
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Revisionsberättelse    2024-05-04 
För Svenska Lapphundklubben 2023 
Organisations nr 816000-5545 
 
Vi har utfört en revision av årsredovisningen för Svenska Lapphundklubben för år 2023. Enligt vår 
uppfattning har årsredovisningen upprättats i enlighet med årsredovisningslagen och ger en i alla 
väsentliga avseenden rättvisande bild av Svenska Lapphundklubbens finansiella ställning per den 31 
december 2023 och av dess finansiella resultat för året enligt årsredovisningslagen. 


De finns dock några anmärkningar: 


• Styrelsen har inte kunnat visat upp när det blev ny firmatecknare hos deras bank, efter att 
revisor bett om detta. Enligt ett bifogat utdrag från Nordea i Visma (december 2023) så står 
det Mats Larsson namn på utdraget. 


• Efter information har Mats Larsson sköt Svenska Lapphundklubbens ekonomi och bokföring. 
Det går inte att finna något styrelseprotokoll från Svenska Lapphundklubben att de tagit in en 
adjungerande kassör. 


• Sammanställning av balans- och resultaträkning har inte skickats till revisorer, trots 
mailförfråga.   


• Det bör ske utbetalningar på medlemsavgifter till rasklubbarna under fasta angivna perioder, 
samt klubbarna ska få betalningsunderlag om vad utbetalningen avser. 


• Domarkonferensen som hölls i oktober 2022 redovisades inte till SKK, detta innebar att ingen 
ersättning betalades ut till specialklubben 2023. 


• Det är viktigt att året stängs i bokföringssystem efter att året är slut, detta är inte gjort. 
• Inventarielista ska finnas, den ska exempel innehålla antal rosett, pokal och priser. 


 


Utöver vår revision av årsredovisningen har vi även utfört en revision av styrelsens förvaltning för 
Svenska Lapphundklubben för år 2023. Enligt vår uppfattning finns det anmärkningar på styrelsen.  


• Enligt årsmöteshandlingarna har det förekommit 9 antal styrelsemöten inklusive 
konstituerande under verksamhetsåret. Det har endast skickats 3 protokoll till revisorerna. 
Enligt stadga §9 Ordinarie revisorer ska få protokoll från styrelsens sammanträden. 


• I protokollet för det konstituerandemötet går det även att finna ett styrelseprotokoll, dessa 
ska hållas isär. 


• December protokoll saknas. 
• Verksamhetsberättelse kom inte in i tid till revisorer, trots påminnelser (17 dagar för sent). 


Enligt stadga §9 Klubbens verksamhetsberättelse med balans- och resultaträkning 
överlämnas till revisorerna senast sex veckor före ordinarie fullmäktigemöte. 


• Verksamhetsberättelse ska endast innehålla det som skett under verksamhetsåret 
(kalenderår) 2023. 


• Verksamhetsplanen för 2023 var att ta fram en arbetsplan för avelskommittén, detta har inte 
gjorts enligt styrelseprotokoll. 


• Verksamhetsplanen för 2023 var att ta fram en arbetsplan för PR kommittén, detta har inte 
gjorts enligt styrelseprotokoll. 


• Det finns fortfarande två aktiva distrikt i Svenska Lapphundklubben, en i Södra och en i 
Mellan Svenska, dessa borde ha blivit avaktiverade 2016, detta borde SKK ha gjort. 
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• Revisorerna anser att all information som specialklubb önskar att få ut, bör läggas på 
hemsidan och inte bara på socialmedier. 


• Brister i transparensen som SLK utlovat saknas. Med transparens ska revisorer och 
medlemmar ha en inblick i beslut och process.  
 


Revisionsberättelsen för Svenska Lapphundklubben 2022 lyfte att klubben bör öka transparens av 
verksamheten, samt en väl fungerande hemsida, detta har inte skett under verksamhetsåret 2023. 
SM hade för få anmälda och flyttades fram 2022 till 2023, även under 2023 flyttades det fram till 
2024. 


Uttalanden  


Styrelsens för Svenska Lapphundklubben har enligt vår uppfattning inte uppfyllt det som åligger dem, 
trots påminnelse från tidigare revisionsberättelse. Enligt god revisionsanda ska man ha ett gott och 
berikat samarbete med klubben men när man som revisorer får fråga efter och inte får handlingar i 
tid så har man även skapat problem för medlemmarna att få en insyn i navet och beslutande delen av 
verksamheten. 


Därför föreslår vi att inte bevilja styrelse ansvarsfrihet för den tidrevisionen omfattar. 


 


 


 


 


Marie Bankhed   Liselott Forsberg Eriksson 
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